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Rådet för funktionshinderfrågor 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Funktionshinderrådets möte  
den 8 december 2014 

 

Ledamöter  

Kerstin Järneberg, ordförande HSO
1
 

Blazena Westerlund, vice ordförande HSO 

Carita Mandelin HSO 

Beatrice Kolijn DHR
2
 

Lars Jonsson HSO 

Ove Martinsson  HSO 

 

Förhinder  

Annika Nyström Karlsson  HSO 

  

Tjänstemän  

Per-Ove Mattsson avdelningschef 

Wiveca Eklund sekreterare 

Birgitta Thulén   § 4 avdelningschef, förskola, 

fritid 

Peter Aasa   § 5 Närpolisen Farsta 

 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Ordförande Ledamot 

 

                                                 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 
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§ 1  Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2  Val av justerare och tid för justering 

Ordföranden Kerstin Järneberg och ledamoten Lars Jonsson 

utsågs att justera protokollet torsdag 11 december. 

 

§ 3  Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 10 november 2014 anmäldes och 

lades till handlingarna. 

 

§ 4  Dagens första gäst: Birgitta Thulén, 

avdelningschef  förskola, fritid 

Uppföljning av tidigare möten med Birgitta Thulén om 

stödenheten. De har cirka 2. 355 barn inskrivna just nu i 

förskolan och cirka 70 av dessa barn behöver extra stöd. De har 

haft barnkonferenser på nästan alla förskolor och i Tallkrogen 

som ett exempel så är det sju barn med särskilda behov som 

behöver extra stöd. Dessa konferenser dokumenteras väl och 

arkiveras för att senare kunna tas fram vid behov.  

Antalet barn med diagnosen autism har ökat vilket kan bero på att 

Farsta BUP (barn och ungdomspsykiatrin) är duktiga på att 

diagnostisera. 

 

§ 5  Dagens andra gäst: Peter Aasa, Närpolisen Farsta 

Peter arbetar som brottsförebyggande kordinator. Närpolisen i 

Farsta är en del av söderort, Globen, Skärholmen och Farsta. 

Huvudstationen ligger i Västberga. Det är cirka 100 närpoliser 

som arbetar i Farsta, tre arbetslag med yttre befäl. De arbetar en 

vecka dag, en vecka kväll och en vecka natt. Polisen i Farsta åker 

även på kommenderingar vid stora arrangemang vid exempel 

Tele 2 Arena, Friends Arena eller Globen. En av grupperna har 

sin placering i Rågsved/Hagsätra med förebyggande arbete. En 

annan grupp arbetar med förebyggande arbete med ungdomar, 

droger och missbruk. 

Peter berättade att från den 1 januari 2015 blir polisen en 

myndighet i hela Sverige. Det ska se så lika ut i organisationen 

över hela Sverige som möjligt. Det ska vara sex chefsled kvar. 
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Farsta närpolisområde kommer eventuellt att bli Farsta/ 

Skarpnäck istället för Farsta/ Vantör som det är idag. 

Polisen har två och ett halvt års utbildning varav ett halvår är 

praktik. Polisen är duktiga på just bemötande då de möter många 

människor dagligen. 

Vad gäller klotter så fotas allt klotter och de kan se om de känner 

igen de så kallade TAGS, de signaturer som klottrarna lämnar 

efter sig. De sparar fotona så de kan titta igenom dessa om det 

kommer in anmälningar för att se om de finns i deras arkiv. 

De finns mycket kompetens inom polisen som kan kallas in vid 

behov som exempel teckenspråk. 

När det gäller våld i nära relationer och funktionsnedsättning så 

har de riktade insatser till lärarna på särskolan då det är svårt att 

nå denna grupp. 

 

 

§ 6  Ärenden till nämndsammanträdet den 16 december 

2014 

Ärende nr 2:Farsta stadsdelsnämnds ledningssystem för 

systematiskt kvalitetsarbete 

Rådet tyckte det var mycket bra och informativt. 

 

Ärende nr 7: Så här tyckte brukarna inom området 

funktionsnedsättning i Farsta 2014 

Rådet undrar hur det ska bli fler som svarar på enkäten, väldigt få 

som svarat i årets enkät. 

 

Ärende nr 11: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

§ 7  Information från förvaltningen 

En av enheterna på avdelning socialtjänst fick ett 

hedersomnämnande på kvalitetsutmärkelsen i Stockholms stad. 

Enheten för vuxna och socialpsykiatri, Drogfritt nätverk. ”För sitt 

arbetssätt som bidrar till ett mycket tydligt brukarfokus" ur 

motiveringen. Vi gratulerar. 

Det är mycket arbete med budgeten på avdelningen. 
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Genomgång av programmet Delaktighet för personer med 

funktionsnedsättning, Bilaga 1 

Uppdatering av balanslistan, bilaga 2 

Information från Wiveca Eklund, Workshop, vägen från daglig 

verksamhet till arbete. 

 

§ 8  Övriga frågor  

Tillgängligheten i Farsta centrum, arbete med nya skyltar har 

påbörjats i centrum. 

Mötesdagar 2014 för rådet, bilaga 3 

Rådet avtackade Ove Martinsson för sin tid i rådet, han lämnar 

sin plats som ledamot. 

Ordförande önskade en god jul och ett gott nytt år. 

 

§ 10  Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 19 januari 2015 

klockan15.00-16.30, med förmöte kl 14.15. 

 

§ 11  Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


